
 

ZÁPISNICA 
ZO ZASADNUTIA RADY RODIČOV – OZ BELLAMOSÁCI 

pri SÚKROMNEJ ZÁKLADNEJ ŠKOLE, Ul. východná 11441/18B, Martin 
 
Dátum 16. 6. 2022 
 
Prítomní M. Pikula (1.S) 

B. Kleinová-Bučková (2.S) 
  K. Bellerová (za S. Stonham 2.SA) 
  J. Vavřinková (4.S) 
  L. Pareničková (4.S) 
  I. Ohurniaková (za S. Rumišovú, 4.SA) 
  K. Bellerová (5.S) 

L. Cesarová (5. SA) 
M. Lukáčová (7.S) 
 

Hostia  R. Špiriaková 
  H. Ogureková 
  Z. Herbrychová 
 
Ospravedlnení 
  L. Zubercová (1. SA) 

Z. Tomagová (3.S)  
  H. Nemčeková (3. SA) 
  A. Havlín (6.S) 
  M. Zorkócyová (8.S) 

K. Klčová (9.S) 
 
Program 

1. Otvorenie, zvolenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
2. Zmena názvu 
3. Zvyšovanie školného 
4. Stav účtu 
5. Informácie o stretnutí s p. Mišíkom 
6. Rôzne 
7. Diskusia 
8. Uznesenia 

 
Ad 1. 
Stretnutie Rady rodičov Súkromnej základnej školy, združených v OZ BELLAMOSÁCI, otvorila 
p. Vavřinková. Privítala všetkých prítomných. 
Za zapisovateľa bola určená Z. Herbrychová. Overovateľkou zápisnice sa stala J. Vavřinková. 
 
Ad 2. 
P. Vavřinková otvorila tému, ktorou je zmena názvu občianskeho združenia.  
Vzhľadom na zmenu názvu školy p. Vavřinková navrhla zmenu názvu občianskeho združenia z 
„OZ BELLAMOSÁCI“ na „OZ EDUKÁČI“.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 9 
ZA  9 
PROTI  0 



 

ZDRŽAL SA 0 
 
Zmena bude vykonaná v zmysle legislatívy. 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje zmenu názvu občianskeho združenia z „OZ BELLAMOSÁCI“ na „OZ 
EDUKÁČI“.  
 
Súčasne p. Vavřinková v tejto súvislosti predložila Rade rodičov vypracovaný návrh Dodatku č. 1 
k stanovám občianskeho združenia. Konštatuje sa, že návrh Dodatku č. 1 je vypracovaný 
v písomnej forme a Rade rodičov bol písomný návrh Dodatku č. 1 predložený na preštudovanie.  
P. Vavřinková predložila návrh na schválenie zmeny stanov v zmysle predloženého návrhu 
Dodatku č. 1, ktorého písomné znenie súčasne tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 9 
ZA  9 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje zmenu stanov občianskeho združenia v zmysle Dodatku č. 1.  
 
Ad 3. 
Pani riaditeľka R. Špiriaková sa vyjadrila k zvyšovaniu školného. Dôvodom je celkové zvyšovanie 
cien nielen energií, vplyv inflácie a pod., čo sa odráža na rast nákladov bežnej prevádzky. Spolu so 
zriaďovateľom sa zhodli na tom, že by bolo vhodné uvažovať o zvýšení školného. Naposledy bolo 
školné zvyšované v roku 2019: 

• diferencované školné pre I. a II. stupeň 
o I. stupeň – spoplatnenie SŠKD (91€ + 20€) 
o II. stupeň bez zmeny (91€) 
o spoplatnenie krúžkov v SCVČ – v prípade neodovzdania Čestného vyhlásenia pre 

zber údajov podľa §7a odsek 4 až 6 zák. číslo 597/2003 Z. z. by boli krúžky 
spoplatnené sumou 10€/mesiac 

▪ náklady na krúžky rastú – prenájom telocvične, výstroj...  

• pani riaditeľka vysvetlila mechanizmus financovania bežnej prevádzky školy, SŠKD 
a SCVČ 

o  krúžky sú financované z podielových dní obce, v ktorej má dieťa trvalý pobyt – 
v prípade detí s trvalým pobytom v meste Martin je to automatické, v prípade detí 
z okolitých obcí je nutné podať žiadosť, ktorej nie je vždy vyhovené – dotácia 
nebola schválená 

o  p. Ogureková – argumentovala aj platbami za nájom telocvične  

• otázka paušálneho zdvihnutia školného – nebolo by to spravodlivé z hľadiska servisu pre 
deti 

• p. Kleinová-Bučková –keď komunikovala možné zvýšenie školného v svojom okolí, 
nestretla sa so zamietavým postojom 

o  v porovnaní s inými školskými zariadeniami je školné nízke 
o  ak sa chce škola posunúť, je nutné školné zvýšiť 

• pani riaditeľka otvorila otázku ihriska – namiesto jednej zostavy sa idú robiť obe, z dôvodu 
realizácie len jednej dopadovej plochy 

o  financovanie z vlastných zdrojov, zo zdrojov nadácie – aj na splátky 



 

• rovnako informovala o dvoch moderných učebniach, ktoré by sa mali zrealizovať počas 
letných prázdnin (financovanie zo sponzorských darov) 

• pani riaditeľka informovala o cenových ponukách na vybrúsenie palubovky – 2400€, resp. 
1500€ 

• p. Ogureková – paušálne zvýšenie by bolo administratívne jednoduchšie 

• p. Bellerová – ak si niekto dal deti do súkromnej školy, mal by rátať s tým, že bude rásť 
školné 

o  Prečo sa k tejto problematike nevyjadruje aj pán zriaďovateľ? 
o  p. riaditeľka – chce zvolať radu školy 

• p. Vavřinková – odišli v minulosti rodičia, ktorí nevládali platiť?  
o  20 € za SŠKD je prijateľná suma – ako sa to bude platiť? 
o  p. riaditeľka – paušálne by sa zdvihlo školné na 111€ (91€ + 20€) 
o  p. Vavřinková argumentuje tým, že platiť za konkrétnu službu je pre rodiča 

prijateľnejšie ako platiť paušál – je za adresné poplatky 

• p. Pikula – bolo by to nefér voči rodičom žiakom na II. stupni 

• p. Kleinová – 100€/II. stupeň, 120€/I. stupeň 

• p. Pareničková – je to pomerne vysoké zvýšenie; pozná rodičov, ktorí by to finančne 
neutiahli 

• p. riaditeľka – investícia do vzdelania detí je dôležitá 

• p. Vavřinková – 15€ za SŠKD – ak sme paušálne zdvihli školné 
 
Konečný návrh – I. stupeň – 115€ (vrátane SŠKD), II. stupeň – 100€, 10€/krúžky, v prípade 
neodovzdania čestného vyhlásenia. V prípade, že dieťa nebude navštevovať ŠKD, školné bude aj 
na I. stupni 100€.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 9 
ZA  9 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov berie na vedomie zvýšenie školného – I. stupeň – 115€ (vrátane SŠKD), II. stupeň – 
100€. 10€/krúžky, v prípade neodovzdania čestného vyhlásenia. V prípade, že dieťa nebude 
navštevovať ŠKD, školné bude aj na I.stupni 100€.  
 
Ad 4. 
Pani Vavřinková informovala o stave účtu – k 16. 6. je na účte suma 4 300€, vrátane sumy z 2%.  
Zároveň – ako strategicky rozmiestniť peniaze z 2%?  

• interaktívne tabule do nových učební 
 
Pani Ohurniaková – je možná výmena okien v telocvični? 

• pani riaditeľka – nejde o kalamitný stav 
 
Pani Kleinová-Bučková – nebolo by možné rodičov informovať o využití finančných 
prostriedkov?  

• výber členského stagnuje 

• opäť dôraz na adresnosť  

• ako zrealizovať väčšiu informovanosť a viac motivovať? (letáčiky, plagátiky...) 

• pani riaditeľka – prvé spoločné rodičovské stretnutie  



 

• návrh na predstretnutie v septembri 2022 – aby sa to mohlo rozdiskutovať  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 9 
ZA  9 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov berie na vedomie stav účtu.  
Rada rodičov berie na vedomie predbežný dátum septembrového stretnutia – 8. 9. 2022.  
 
Ad5. 
Pani Bellerová informovala o stretnutí s p. V. Mišíkom. Stretnutia sa zúčastnili pani riaditeľka a p. 
Kavuleková: 

• od septembra dozor – pre II. stupeň 
o  p. Ogureková informovala, že dozor tam je vždy; 

• čistá voda – od septembra bude k dispozícii stroj na čapovanie čistej vody; 

• zeleninový pult – už je k dispozícii, p. Mišík tvrdil, že deti nie veľmi jedia zeleninu, že ju 
budú dodávať priebežne; 

• od septembra – dva obedy; 

• stále platí, že si rodičia môžu brať obedy a hodnotiť – okrem rodičov z 2.SA túto možnosť 
nikto nevyužil; 

• špinavé stoly – obrusy nie sú vhodné podľa p. Mišíka, sú dotrhané, špinavé, na zemi; 

• otázka hygieny; 

• na základe dotazníka upravený jedálniček; 

• ďalšie stretnutie v októbri 2022. 
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 9 
ZA  9 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov berie na vedomie informáciu o rokovaní s p. Mišíkom. 
 
Ad6. 

• pani riaditeľka – zabezpečiť pre školu native speakra  

• p. Pareničková – triednictvo – 5.S, pani Vaváková, 5.SA, pani Hudáčeková 

• pani riaditeľka – do predčasného dôchodku odchádza p. Debnárová, hľadá sa matematikár 

• pani riaditeľka – bola realizovaná revízia bleskozvodu, elektriny 

• pani riaditeľka – Deň otvorených dverí 
 
Ad 7. Diskusia prebiehala priebežne.  
 
 
 
 
 
 



 

Ad 8. 
UZNESENIA 
 
Rada rodičov schvaľuje 

1. zmenu názvu z OZ BELLAMOSÁCI na OZ Edukáči. 
2. zmenu stanov občianskeho združenia v zmysle Dodatku č. 1.  

 
Rada rodičov berie na vedomie 

• návrh na zvýšenie školného – I. stupeň – 115€ (vrátane SŠKD), II. stupeň – 100€. 
10€/krúžky, v prípade neodovzdania čestného vyhlásenia. V prípade, že dieťa nebude 
navštevovať ŠKD, školné bude aj na I. stupni 100€. 

• stav účtu OZ.  

• predbežný dátum septembrového stretnutia – 8. 9. 2022.  

• informáciu o rokovaní s p. Mišíkom. 
 

 
 
Zapísala: Z. Herbrychová, 16. 6. 2022 
Overila: J. Vavřinková, 20. 6. 2022 
 
 
 


